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Szynobusem na Ślichowice

SERWIS INTERNETOWY RADIA „KIELCE” Jesienią zamiast przepełnionym autobusem linii
nr 46 będziemy na osiedle Ślichowice w Kielcach przemieszczać się nowym szynobusem.
Taki scenariusz jest jak najbardziej możliwy. Władze Kielc prowadzą intensywne rozmowy z
dyrekcją PKP Przewozy Regionalne oraz Polskimi Liniami Kolejowymi na temat
uruchomienia w stolicy województwa kolei miejskiej. Prezydent Kielc Wojciech Lubawski w
rozmowie z Radiem Kielce stwierdził, że termin jej uruchomienia uzależniony jest teraz od
decyzji kolei. Zarząd Transportu Miejskiego przygotowuje już analizy dotyczące przepływu
pasażerów. Analizy pokażą, jak często i w których godzinach kolej powinna kursować.
Przygotowywana jest również dokumentacja pokazująca stan infrastruktury wokół linii
kolejowych. Wojciech Lubawski mówi, że pomysł stworzenia dodatkowego środka transportu
w mieście pojawił się przy okazji szukania możliwości skomunikowania portu lotniczego w
Obicach z centrum Kielc. Kolejnym ważnym elementem było poszukiwanie dobrego i
szybkiego skomunikowania lotniska z Targami Kielce. Propozycji pierwszych linii jest kilka.
Pociągi mogłyby przewozić pasażerów z dworca głównego na osiedle Ślichowice oraz Piaski.
Wojciech Lubawski zaznacza, że jeśli będzie taka konieczność miasto wyłoży pieniądze m.in.
na budowę chodników prowadzących do przystanków a także oświetlenie. Dyrektor
kieleckiego oddziału Polskich Linii Kolejowych Adam Młodawski mówi, że linie mogłyby
obsługiwać szynobusy oraz kilka pociągów, których remonty niedawno się zakończyły.
Dyrektor ma nadzieję, że wkrótce odbędzie się kolejne spotkanie podczas, którego
uzgodnione zostaną kolejne szczegóły.


